

首届中国丹麦教育论坛

The first China-Denmark Education Forum



后疫情时代,教育的思考和展望

2020年9月22日
周二 14:00 - 17:00 (北京时间)

主办:
中国教育三十人论坛 (CE30)
丹麦终身学习计划协会 & 丹麦北菲茵民众学院

突如其来的冠状病毒席卷全球,不仅影响了日常教学活动,也引发了人们对教育未来的思考。六位中国教育家和六位丹麦教育家一起来探讨和交流。

Rethink Education in the Post-epidemic Era

22nd September, 2020
Tue 14:00 - 17:00 (Beijing Time)

HOSTED BY:
China: China Education 30 Forum (CE30)
Denmark: Learn for Life & Nordfyns Højskole

The sudden coronavirus swept the world, which not only affected daily educational activities, but also prompted people to think about the future of education. Six Chinese and six Danish educators discuss and exchange ideas.



朱永新
Zhu Yongxin

中国教育三十人论坛成员, 全国政协副主席, 民进中央副主席

Member of China Education 30 Forum, Vice-Secretary-General of the CPPCC, Vice Chairman of CAPD



杨东平
Yang Dongping

中国教育三十人论坛成员, 国家教育咨询委员会委员, 21世纪教育研究院院长

Member of China Education 30 Forum, Member of National Education Advisory Committee, Dean of 21st Century Education Research Institute



刘坚
Liu Jian

北京师范大学中国教育创新研究院院长, 中国基础教育质量监测协同创新中心首席专家

Dean of China Education Innovation Institute, Beijing Normal University, Chief Specialist of CICA-BEQ



林卫民
Lin Weimin

北京外国语大学附属外国语学校校长, 北京外国语大学校长助理

Principal of BFSU Foreign Languages School, Assistant Principal of Beijing Foreign Studies University



张治
Zhang Zhi

上海市电化教育馆馆长, 华东师大基础教育特聘教授

Director of Shanghai Educational Technology Center, Distinguished Professor of Basic Education, East China Normal University



李镇西
Li Zhenxi

中国丹麦教育论坛中方主席, 中国教育三十人论坛成员, 新教育研究院院长

Chairman of China Denmark Education Forum, Member of China Education 30 Forum, Dean of New Education Research Institute



贝特尔·哈尔德
Bertel Haarder

丹麦前教育部长、前文化部长

Former Minister of Education, former Minister of Culture



安雅·埃斯基尔森
Anya Eskildsen

尼尔斯布鲁克哥本哈根商学院首席执行官兼总裁

CEO and President, Niels Brock Copenhagen Business College



莫滕·阿尔巴克
Morten Albaek

哲学家、作家、Voluntas 首席执行官

Philosopher, Author and CEO, Voluntas



莉斯·扎乔
Lis Zacho

林德万中小学教师, 教育学和IT理学硕士

Teacher and MSc in Pedagogy and IT, Lindevangskolen



摩根·戈德鲍尔
Mogens Godballe

北菲茵民众学院校长, 中国丹麦教育论坛丹麦方主席

Principal of NFH, Chairman of China Denmark Education Forum



安妮·格沃特鲁普
Ane Qvortrup

南丹麦大学教授 (SDU)

Professor, University of Southern Denmark, (SDU)

